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Geachte fractie,

Op 15 april 2025 heeft u schriftelijke vragen gesteld over het onderwerp: Beantwoording schriftelijke 
vragen van Gouda Vitaal over Bomen Philips Willemsingel. Onderstaand de beantwoording van uw 
vragen.

a. Waarom wekt het college op 18 juni 2024 de indruk dat de gevaarlijke bomen 
verwijderd/gekapt gaan worden? 

De beantwoording van vraag 9 en 10 van Gouda Vitaal over de bomen op de Phillips Willemsingel kan 
de indruk gewekt hebben dat we deze bomenrij zouden gaan kappen. Kappen is niet de bedoeling 
geweest. Onze excuses voor de ontstane verwarring.

b. Kan het college aangeven waarom er geen informatie naar onze fractie en bewoners volgt 
dat het kappen van de bomen niet ter hand genomen wordt? 

Het betreft hier dus een misverstand. Informatie over bomenkap kan worden ingezien in de openbare 
GIS kaarten, maar word niet actief gedeeld.

c. Is het college net als de fractie van Gouda Vitaal van mening dat dit niet de manier is waarop 
je met raadsleden en inwoners van Gouda omgaat? 

Zie antwoord vraag A en B, het betreft hier een misverstand.

d. Op welke manier kunnen we erop vertrouwen dat het college nu zo snel mogelijk de 
toezegging van 18 juni 2024 uitvoert? 

Voor deze bomen wordt het advies van de BVC-controle 2025 aangehouden, dat houdt in dat voor 
boom 1361864, 1359498,1364089 en 1375896 een kapvergunnings aanvraag wordt voorbereid. Voor 
boom 1357147 is er een vergunning verleend, deze zal in de komende periode gekapt gaan worden.

e. Gaat het college nu actief de uitvoering van het verwijderen/kappen van de bomen naar de 
fractie van Gouda Vitaal en omwonenden communiceren? 

De communicatie over het kappen van bomen gaat via de gebruikelijk kanalen.
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2. Is het college het met de fractie van Gouda Vitaal eens dat de bomen op de Philips 
Willemsingel een gevaarlijke onverzorgde en armoedige indruk wekken? (zie foto’s) 

Dat is het college niet met indieners eens. Deze bomen worden jaarlijks geïnspecteerd en aan de 
hand daarvan nemen we de eventueel benodigde maatregelen. Naar aanleiding van een najaarsstorm 
is in december 2023 een trekproef uitgevoerd op de hele bomenrij, Uit deze trekproef is gebleken dat 
alleen boom 1357147 niet voldeed. Hier is dan ook een kapvergunning voor aangevraagd (zie 
antwoord vraag D) 

3. Is het college het met de fractie van Gouda Vitaal eens dat deze manier van werken zeer 
onprofessioneel is en een zeer slecht voorbeeld is naar de inwoners van Gouda? 

Dat we elkaar verkeerd begrepen hebben, is vervelend, maar door de indieners gebezigde 
kwalificaties zijn niet de onze.

4. Hoe gaat het college handelen als een inwoner van Gouda dergelijke bomen in een 
particuliere tuin met deze gevaarvorming en uitstraling overhangend over openbaar gebied 
bezit? 

Wij beheren het groen en de bomen in de openbare ruimte, bij overhangend groen en bomen uit 
tuinen van bewoners worden de bewoners hierop geattendeerd.

5. Is het college bereid om excuses voor het handelen op deze manier naar de omwonende aan 
te bieden?

6. Kan de fractie van Gouda Vitaal er van uit gaan dat er nu snel handelen plaats vindt, en dat 
onze fractie niet opnieuw vragen hoeft te stellen over dit onderwerp? 

In antwoord op vraag 5 en 6, zoals geconstateerd is er sprake geweest van een misverstand, de 
bomen worden niet gekapt.

Wij vertrouwen erop u met deze antwoorden voldoende te hebben geïnformeerd.

Burgemeester en wethouders van Gouda,
de secretaris, de burgemeester,

drs R.C. Bakker mr drs P. Verhoeve

Geschatte ambtelijke capaciteit:  6 uur.


